
Výročná správa Rady školy pri CZŠ s MŠ Dobrého pastiera  -  Žilina-

Solinky Gaštanová 53, 010 07, Žilina  
 

V roku 2024 sa konalo 6 zasadnutí rady školy: 

 

Prvé zasadnutie rady školy v roku 2024 
 

Miesto konania:  CZŠ s MŠ Dobrého pastiera 

Termín konania:  18. 3. 2024 

Prítomní:   podľa prezenčnej listiny (v prílohe) 

 

 

Program: 

1. Privítanie prítomných a predstavenie nového člena RŠ  

2. Výsledky hospodárenia školy za rok 2023 a návrh rozpočtu na rok 2024 

3. Predpokladané počty žiakov do 1. ročníka v školskom roku 2024/2025 

4. Výročná správa RŠ (v prílohe) 

5. Diskusia 

6. Záver 

 

 

1. V úvode stretnutia Tomáš Kučerák, predseda RŠ, privítal všetkých prítomných členov, 

Radovana Hrabovského, riaditeľa školy, a predstavil nového člena RŠ za MŠ – 

Dominiku Romančíkovú. Následne stručne predstavil program stretnutia. 

 

2. Pán riaditeľ zhrnul hospodárenie školy za uplynulý kalendárny rok (prítomným 

poskytol písomné podklady k nahliadnutiu), ktorého hospodárskym výsledkom bola 

strata. Za najväčší problém resp. položku ovplyvňujúcu výšku celkových nákladov 

považuje povinné vytváranie rezervy na čerpanie dovolenky zamestnancov, ktorá 

v súčasnosti predstavuje sumu 210 000 €  a stále sa zvyšuje. Vedenie školy urobilo 

niektoré opatrenia na zníženie predpokladanej straty vo forme  vytvorenia plánu 

dovoleniek na školský rok a zároveň uskutočňuje priebežnú kontrolu stavu 

dovoleniek. Uvažuje o zvýšení poplatkov rodičov za ŠKD a škôlku (prípadne  o 

výbere poplatku aj od rodičov predškolákov v pravidelných mesačných sumách). 

Efektívnosť zavedených opatrení na zredukovanie predpokladanej straty bude 

vyhodnocovaná priebežne. 

 

3. Podľa ideálnych predpokladov by bolo v budúcom školskom roku do troch tried 1. 

ročníka prijatých 54 prvákov. Z kapacitných dôvodov je však nutné spojiť tri triedy do 

dvoch tried v inom ročníku. Keďže naša škola vstúpi do nového kurikula od roku 

2025, bolo by tomu prispôsobované aj pravidelné zlučovanie tried. V 1. – 3. ročníku 



by boli po tri triedy a v druhom cykle (4. – 5. ročník) by sa spájali do dvoch tried. 

Takýmto spôsobom sa bude postupovať už v budúcom školskom roku (terajší tretiaci 

sa spoja do dvoch štvrtáckych tried). 

 

4. Výročná správa RŠ je prílohou zápisnice. 

 

5. V rámci diskusie boli prednesené nasledujúce podnety: 

• návrh rodiča na zákaz mobilov v priestoroch školy – vec je v štádiu riešenia, 

• požiadavka na odhlasovanie z obeda ráno konkrétneho dňa – nie je to možné 

z dôvodu zasielania objednávok mäsa do 14.00 h deň vopred; 

• od nového školského roka bude funkčná nová stránka školy určená aj na 

zverejňovanie podnetov od rodičov pre RŠ; 

• návrh  na renováciu IKT učebne prostredníctvom zbierky cez transparentný 

účet; 

• návrh ponúknuť rodičom možnosť podporiť školu jednoduchým spôsobom 

prostredníctvom QR kódu. 

 

6. V závere stretnutia pán Kučerák poďakoval prítomným za aktívnu účasť a pripomenul 

najbližšie stretnutie RŠ v júni. 

 

Druhé zasadnutie Rady školy  
 

Miesto konania:  CZŠ s MŠ Dobrého pastiera 

Termín konania:  27. 6. 2024 

Prítomní:   podľa prezenčnej listiny (príloha) 

 

Program: 

1. Privítanie a otvorenie stretnutia  

2. Informácia o pedagogicko-organizačnom zabezpečení výchovno-vzdelávacieho 

procesu; organizácia ďalšieho školského roka; personálne, priestorové a materiálne 

zabezpečenie 

3. Návrh školského vzdelávacieho programu a výchovného programu na budúci školský 

rok 

4. Informácia o využívaní priestorov školy počas prázdnin, možnosti využívania počas 

školského roka a v čase mimo vyučovania 

5. Úspešnosť žiakov pri prijímaní na stredné školy 

6. Schvaľovanie poplatkov na školský rok 2024/2025 

7. Záver 



 

1. V úvode stretnutia Tomáš Kučerák, predseda RŠ, privítal všetkých prítomných členov 

a Radovana Hrabovského, riaditeľa školy. 

 

2. Pán riaditeľ stručne oboznámil prítomných o pedagogicko-organizačnom zabezpečení 

výchovno-vzdelávacieho procesu a organizácii ďalšieho školského roka; 

 

• v závere školského roka odchádza 8 zamestnancov z rôznych úsekov školy (aj 

v dôsledku zlučovania tried); 

• nastavenie organizácie výchovno-vzdelávacieho procesu nasledujúceho školského 

roka bude riešené v priebehu prázdninových mesiacov;  

• otázka zlučovania tried tretieho ročníka v budúcnosti a jej riešenie v dôsledku 

prispôsobenia sa novému kurikulu (v rámci 2. cyklu) bude podliehať rozhodnutiu 

aj na základe spätnej väzby škôl, ktoré sa už zapojili do nového kurikula; 

predbežné plánovanie  - vyprofilovanie 6 učiteľov v rámci 1. cyklu a 4 učiteľov 2. 

cyklu. 

 

3. Pán riaditeľ predložil k nahliadnutiu školské vzdelávacie programy jednotlivých 

zložiek školy, ktoré budú zároveň nazdieľané mailom. Prípadné pripomienky je 

potrebné zaslať predsedovi RŠ do najbližšieho stretnutia RŠ. 

 

4. Prenájom priestorov školy v čase letných prázdnin sa neprevádzkuje z dôvodu 

personálneho nedostatku. Fungovanie škôlky tiež obmedzené z dôvodu rekonštrukcie 

priestorov kuchyne plánovanej na letné prázdniny. Okrem týchto prác je plánované aj 

omaľovanie priestorov IKT učebne, ekonomického oddelenia a iných priestorov školy.  

 

5. Všetci žiaci deviateho ročníka sa umiestnili na stredných školách a učilištiach bez 

problémov. Rovnako žiaci piateho ročníka a ôsmeho ročníka boli úspešne prijatí na iné 

školy. 

 

 

 

6. V novom školskom roku 2024/2025 bola navrhnutá zmena poplatkov: 

- poplatok za obed – navýšenie o režijné náklady predstavujúce 0,6 € na dieťa; 

navýšený príjem do pokladne sa odrazí aj na fungovaní a vybavení kuchyne; 

- poplatok predškoláka MŠ – 25 € mesačne na dieťa; 



- poplatok dieťaťa do 5 rokov – 60 € mesačne (celodenný pobyt); 50 € mesačne 

(poldenný pobyt); 

- poplatok za lektora anglického jazyka (spolufinancovanie rodičmi) – 4 € mesačne. 

Možnosť anglického lektora bude aj pre žiakov 1. stupňa resp. deti MŠ. Ostatné poplatky 

ostávajú bezo zmeny. 

Všetci prítomní jednohlasne súhlasili s navrhovanou výškou poplatkov v budúcom školskom 

roku 2024/2025.  

 

7. V závere stretnutia pán Kučerák poďakoval prítomným za aktívnu účasť a pripomenul 

najbližšie stretnutie RŠ v septembri 2024. 

 

Tretie  zasadnutie Rady školy  
 

Miesto konania:  CZŠ s MŠ Dobrého pastiera 

Termín konania:  2. 9. 2024 

Prítomní:   podľa prezenčnej listiny (príloha) 

 

Program: 

1. Privítanie a otvorenie stretnutia  

2. Prerokovanie školského poriadku na školský rok 2024/2025 

3. Záver 

 

1. V úvode stretnutia Tomáš Kučerák, predseda RŠ, privítal všetkých prítomných členov 

RŠ a Petra Hurinka, zástupcu riaditeľa školy. 

2. Pán zástupca podrobne oboznámil prítomných so zakomponovanými zmenami 

týkajúcimi sa: 

• uvoľňovania žiakov z vyučovania riaditeľom školy počas školského roka; 

• usmernenia pre všetky typy škôl týkajúceho sa ospravedlňovania neprítomnosti 

žiakov v škole zo zdravotných dôvodov; 

• zákazu používať mobilné hodinky žiakmi na komunikáciu s rodičmi; 

• prospechu a správania žiakov a z nich vyplývajúcimi výchovnými opatreniami – 

komunikované s rodičmi žiaka ešte pred udelením opatrenia. 

3. Školský poriadok bol prerokovaný bez pripomienok. 

4. V závere predseda RŠ pozval prítomných na plenárne stretnutie rodičov školy, ktoré sa 

uskutoční 11. 9. 2024 o 16.00 h v telocvični a poďakoval prítomným za aktívnu účasť. 

 

 

Štvrté  zasadnutie Rady školy  
 

 



Program: 

1. Privítanie a otvorenie stretnutia  

2. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti  

3. Koncepčný zámer rozvoja školy  

4. Rôzne 

5. Záver 

 

1. V úvode stretnutia Tomáš Kučerák, predseda RŠ, privítal všetkých prítomných členov 

RŠ, zriaďovateľa školy – pána farára Daniela Baleja a Radovana Hrabovského, 

riaditeľa školy. 

2. Pán riaditeľ v predstihu zaslal členom RŠ Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti za 

školský rok 2023/2024 k nahliadnutiu. RŠ vzala správu na vedomie. 

3. Pán riaditeľ následne podrobne predstavil svoj koncepčný zámer rozvoja školy: 

• kroky, ktoré sa podarili v napredovaní školy; 

• tie, ktoré sa nepodarilo z rôznych dôvodov uskutočniť (vybudovanie areálu školy; 

spolupráca s CVČ Strom); 

• vízia do budúcna. 

4. Rôzne: 

• zriaďovateľ, p. farár Balej, stručne informoval prítomných o vyhlásení 

výberového konania na riaditeľa školy, priebehu a jeho organizácii. 

Predpokladaný termín uskutočnenia  výberového konania bude od 25.-

27.11.2024; 

• požiadavka rodičov na vedenie školy tlmočená členkou RŠ vo veci prechodu 

cez átrium z budovy školy do MŠ a naopak; dočasne to nie je možné 

z organizačných dôvodov, v prípade zmeny tohto stavu, budú rodičia 

informovaní. 

5. V závere predseda RŠ poďakoval prítomným za aktívnu účasť. 

 

 

Piate  zasadnutie Rady školy  
 

 

Program:  

 

Prípravné stretnutie výberového konania na riaditeľa školy 

 

Program: 

1. Privítanie a otvorenie stretnutia  

2. Podpis vyhlásení o ochrane osobných údajov a mlčanlivosti 

3. Koncepčný zámer rozvoja školy jednotlivých kandidátov 

4. Organizačné pokyne k voľbe 

5. Záver 



1. V úvode stretnutia Tomáš Kučerák, predseda RŠ, privítal všetkých prítomných členov 

RŠ. 

2. Následne členovia RŠ podpísali vyhlásenie o ochrane osobných údajov a mlčanlivosti. 

3. Po tomto úkone boli stručne oboznámení s  koncepčnými návrhmi rozvoja školy 

jednotlivých kandidátov, ktoré im boli zároveň odoslané elektronicky na podrobnejšie 

preštudovanie.  

4. Dohodnuté organizačné pokyny sú zhrnuté v nasledovných bodoch: 

• výberové konanie sa uskutoční 25.11.2024 o 16.00 h ústnou formou; 

• čas na prezentovanie kandidáta – max. 15 min.; priestor na kladenie otázok 

a odpovede kandidáta – max. 30 min.; 

• spôsob hodnotenia kandidáta – za, proti, zdržiavam sa; hlasovanie prebehne 

tajným hlasovaním; 

• kandidát na riaditeľa školy musí získať nadpolovičný počet hlasov všetkých 

členov rady školy; v prípade ohlásenia absencie člena RŠ vopred, bude 

chýbajúci člen nahradený; 

• zachovanie postupu:  -      platný hlasovací lístok – vyznačené jedno meno;  

- neplatný hlasovací lístok – vyznačené viac ako jedno 

meno; 

- hlasovací lístok platný, ale hlasujúci sa zdržal 

hlasovania – nevyznačené ani jedno meno; 

• v prípade rovnosti hlasov – je voľba považovaná za neúspešnú; 

• zapisovateľ voľby – Silvia Plšková; 

• členovia sčítacej komisie:  -      Peter Pirošík, 

− Zuzana Mičíková, 

− Mário Košút; 

• v prípade ukončenia stretnutia úspešnou voľbou, stretnutie bude ukončené 

vyhotovením všetkých potrebných dokumentov a podpísaním členmi RŠ. 

5. V závere predseda RŠ poďakoval prítomným za aktívnu účasť a vyjadril presvedčenie, 

že sa na pripravovanej voľbe riaditeľa školy stretnú v kompletnej zostave. 

 

Šieste  zasadnutie Rady školy  
 

Program: 

Výberové konanie na obsadenie pozície riaditeľa CZŠ s MŠ Dobrého pastiera  -  Žilina-

Solinky Gaštanová 53, 010 07, Žilina 

Počet uchádzačov: 1 

Výsledok hlasovania: 

Počet odovzdaných hlasovacích lístkov - 11 

Počet platných hlasovacích lístkov - 11 

Počet neplatných hlasovacích lístkov - 0 

Zdržal sa hlasovania - 0 

1. Mgr. Radovan Hrabovský  

za: 11   proti:    0   zdržal sa: 0 



 

Uznesenie 

Rada školy prijala nasledovné uznesenie: 

Na základe výsledkov výberového konania rada školy navrhuje Rímskokatolíckej cirkvi 

Farnosť Dobrého pastiera zriaďovateľovi (názov školy, adresa školy, PSČ školy),  v zmysle § 

4 ods. 4 a v súlade s § 3 ods. 2  zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej 

samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

vymenovať Mgr. Radovan Hrabovský  na pozíciu riaditeľa CZŠ s MŠ Dobrého pastiera  -  

Žilina-Solinky Gaštanová 53, 010 07, Žilina. 
 

Žilina, 31.1.2025                                                                                                          Ing. Tomáš Kučerák 

                                                                                                                                        Predseda rady školy 


